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Acta de la sessió núm.3 de la Mesa de Participació delSector de Primer Cicle
d'Educació Infantil

Identificació de la sessió
Núm.: 3
Ca ràcter: extraordi na ri
Data: 24 d'agost de2023
Horari: de 10h a les 12:00h
Lloc: 5ena planta de la Conselleria d'Educació i Universitats

Assistents

a) Per part de lAdministració educativa:

Presidència: Antoni Vera Alema ny, conseller d' Ed ucació i U n iversitats
Vicepresidència: Neus Riera Estarellas, directora general de Primera
Infància iAtenció a la Diversitat.
Secretària: Maria Isabel Llinàs March, ATD de I'Institut per a I'Educació de la
Primera Infància, en substitució de Maria de LlucJiménezJofre.

Vocals:
- IsmaelAlonso Sánchez, director general de Planificació, Ordenació
i Infraestructures educatives.
- Maria Pilar Guasp Bergas, secretària general de la Conselleria
d'Educació i Universitats.
- Aranzazu Fernández Arillo, cap del Departament d'Innovació,
Comunitat Educativa i Formació.
- Rosa Mas Ramis, directora de I'lnstitut per a I'Educació de la
Primera Infància.

b) Per part de les entitats i associacions:
- María Isabel Reyes Sánchez, en representació del Consell Insular d'Eivissa
(assistència online)
- Maria Cristina CostaJuan, en representació del Consell Insular de
Formentera (assistèn cia on I i ne)

- Maria Magdalena García Gual, en representació del Consell Insular
de Mallorca.
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-Jaume Reurer, en representació del Consell Insular de Menorca
(assistència online)
- Maria de los Ángeles Leonor Bosch, en representació la Federació
d'Entitats Locals de les Illes Balears (FELIB) (assistència online)
-Jose Maria Noguera Vert, en representació de I'Ajuntament de
Palma.
- Maria José Jiménez Serrano, en representació de I'Associació
Assamblea 0-3 de les Illes Balears.
- Mercedes del Pozo Abejón, en representació d'UNICEF, com a
organització d'infància que treballa pels drets dels infants del
primer cicle d'educació infantil.
- Catalina Cebrian Alcolea, en representació de la Confederació
dAssociacions de Pares i Mares dAlumnes de les Illes Balears
(coAPA).
- Antoni Sampol Barceló, en representació de la Confederació
d'Associacions de Mares i Pares de I'Escola Catòlica de les Illes
Balears (CONFAECIB).

-José Luís Picó Buades, en representació de la xarxa
complementària a la xarxa d'escoles infantils públiques.
- Antònia Martínez Ramón en substitució de Pau Ramis Peña, en
representació de Federació de la Petita i Mitjana Empresa de
Mallorca (PIMEM) com a associacions empresarials més
representativa de centres privats de la xarxa complementària a la
xarxa d'escoles infantils públiques de les Illes Balears.
- Maria Camps Sintes, en representació del Sindicat de
Treballadores iTreballadors INTERSINDICAL (STEI) com a

organització sindical més representativa del personal educatiu dels
centres de primer cicle d'educació infantil de la xarxa d'escoles
infantils públiques i de la xarxa complementària d'escoles
públiques. (assistènci a onli ne)
- Coloma Jaume Vidal en substitució de Judith Arroyo Manresa, en
representació de la Unió General de Treballadors de les Illes Balears
(FeSP-UGT Illes Balears) com a organització sindical més
representativa del personal educatiu dels centres de primer cicle
d'educació infantil de la xarxa d'escoles infantils públiques i de la
xarxa complementària d'escoles públiques.
- Francisca Román Allés, persona de reconegut prestigi amb àmplia
experiència en el camp del primer cicle de I'educació infantil.
(assistència online).
-Josep Lluís Oliver Torelló, persona de reconegut prestigi amb
àmplia experiència en el camp del primer cicle de I'educació infantil.

c) Assistents convidats oients
ToniVives ( ECIB)
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Ventura Blach (CECE)

Juan Carlos Lorenzo (USO)

Josefina Ramis ( CCOO)

Absents

Abans de que el conseller donàs per finalitzada la sessió extraordinària ha

abandonat la Mesa Maria de los Ángeles Leonor Bosch, en representació de la
Federació d'Entitats Locals de les Illes Balears (FELIB). (assistència online)
justificant que tenia una altre reunió abans de finalitzar la sessió extraordinària.

Ordre del dia

1. Informació sobre les novetats en relació a la gratuitat en el primer cicle
d'Educació Infantil.

2. Termini extraordinari d'adhesió a la Xarxa Complementària.
3. Torn obert de paraula.

Documentació que s'aporta

Resolució de la directora general de la primera Infància iAtenció a la
Diversitat de 10 d'agost de 2023 per la qual s'estableix un termini
extraordinari per sol.licitar l'adhesió a la xarxa complementària d'escoles
infantils.

Desenvolupament de la sessió

El conseller d'Educació i Universitats, el senyor Antoni Vera Alemany, obre la
sessió.

El senyor conseller explica la finalitat d'aquesta convocatòria extraordinària,
saluda a tots els membres que formen part de la Mesa de Participació i agraeix la

seva assistència.

Han convidat en veu però no en vot, a dues representacions sindicals més i a dues
representacions patronals que no formen part de la Mesa. Les representacions
sindicals són CCOO i USO i les representacions patronals són CECE i ECIB.

El senyor conseller explicarà el primer i segon punt de I'ordre del dia fent
referència als passos i procediments que es duran a terme.

l.Informació sobre les novetats en relació a la gratuitat en el primer cicle
d'Educació Infantil.

o
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gratuitat a tot el primer cicle (0-3) d'educació infantil. Comenta que és veritat que
es podria haver seguit amb la gratuìtat de manera progressiva però es va
considerar la importància d'adquirir el compromís des del principi i iniciar la
gratuitat a tot el cicle de 0-3.

En conseqüència, s'han pres i es té previst prendre diferents mesures per poder
dur a terme, de la manera més àgil possible, la gestió administrativa del
procediment que es fa des de l'lEPI.

En primer lloc, es vol fer una reestructuració del servei. En segon lloc,
s'augmentarà, en tres professionals, la plantilla de I'IEPI per agilitzar els tràmits i

poder rebre el pagament de les quotes el més aviat possible.

El govern adquireix l'esforç i el compromís de la quantitat aproximada de 40
milions d'euros.

Ajuts per a la creació de places.

Per als ajuntaments que no tenen escoleta adherides, s'obrirà un plaç

extraordinari perquè puguin adherir-se a la xarxa d'escoles públiques

En quant als ajuts de reconversió, una vegada s'autoritzin els centres, aquest
també passaran a formar part de la xarxa complementària.

A més de la normativa publicada, s'està fent feina amb el nou decret de gratuitat i

amb els nous convenis de xarxa pública i xarxa complementària.

2.Termini extraordinari d'adhesió a la Xarxa Complementària.

El senyor conseller comenta que s'ha publicat una resolució per establir un
termini extraordinari per sol.licitar l'adhesió a la xarxa complementària d'escoles
infantils durant aquest mes d'agost. Es preveu que un total d'onze centres pugui
adherir-se a la xarxa complementària.

A més, es planteja la possibilitat d'establir un segon període extraordinari per
altres centres que estan en procés d'autoritzar-se per poder adherir-se a la xarxa
complementària durant el mes de setembre o mes d'octubre, sempre i quan hi

hagi un nombre mínim d'escoletes. La realitat és que ens trobam amb municipis
grans que no tenen cap escoleta i també hi ha pobles que no tenen escoletes de
xarxa complementària.

Amb la intenció de facilitar la creació de noves places, s'amplia el crèdit i es

modifica la Resolució del conseller d'Educació i Formació Professional de 28 de
març de 2023 per la qual es convoquen, per als exercicis 2023 al 2025, ajuts per a
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la creació de places públiques de primer cicle d'educació infantil, ajuts en espècie
per a I'acompanyament i assessorament a les entitats públiques sol.licitants dels
ajuts de creació de places públiques de primer cicle d'educació infantil i ajuts
complementaris per als beneficiaris dels ajuts per a la creació de places de primer
cicle d'educació infantil corresponents a la convocatòria 2020-2024.

Amb la implantació de la gratuitat a tot el primer cicle d'educació infantil, som
conscients que sorgiran diferents casuístiques però el nostre objectiu és ajudar i

facilitar aquest procés.

El senyor conseller dona la paraula a la Sra Neus Riera Estarellas, directora
general de Primera Infància iAtenció a la Diversitat.

La senyora Riera explica que implementar la gratuitat a tot el primer cicle
d'educació infantil és un procediment nou i laboriós i que des de la direcció
general es recolzarà el servei incrementant personal. Alhora, es donarà suport a

tots el membres de la xarxa complementària tant per correu, telèfon, pàgina
web...

L1EPI està treballant amb el nou decret de gratuìtat i el nou model de conveni que
es penjarà a la pàgina web pròpia.

El nou model de conveni extingirà l'antic i el que preval serà el nou

A l'hora de firmar el nou model de conveni és important revisar les aules
autoritzades i les aules en funcionament. Per a la tramitació del conveni, es
revisarà la configuració més eficient de les aules per tal de fer un ús eficient dels
recursos públics.

Amb aquest nou termini extraordinari els centres privats que no formen part de la
xarxa complementària tenen l'oportunitat de presentar les sol.licituds fins dilluns i

es convida a fer aquest procés.

La senyora Rosa Mas explica que per acompanyar a la gestió al centres tant de
xarxa complementària com de xarxa pública es fan formacions des de l'lEPI.
Formacions de documentació, d'introducció d'horaris i agrupaments al GESTIB, i

de direcció per a mestres d'educació infantil i educadores.

3. Torn obert de paraula.

El senyorJosé Maria Noguera Vert comenta la importància d'aquesta reunió
explicativa per adherir-se a la xarxa complementària. El curs passat es va concedir
la gratuitat al darrer curs del primer cicle d'EI i l'ajuntament de Palma va fer
extensible la gratuitat a tot el cicle. A més, continuen oferint el bo escolar per als
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centres de xarxa complementària

L'objectiu d'aquest curs és la construcció de noves escoletes. Es farà un estudi
amb l'equip tècnic. Aquest curs s'inicia la reforma de l'Eixample i per al curs vinent
Son Gibert. Es licitarà la climatització al centre Es Molinar.

La senyora Antònia Martínez Ramon (PIMEM) demana si la dotació per aula de
45.000 euros va lligat a un nombre mínim d'infants ja que als centres de xarxa
complementària si hi ha places s'inscriuen al llarg de tot el curs.

La senyora Neus Riera comenta que s'estudiarà i perfilarà cada centre, que es

tendran en compte les particularitats del cicle, aules de nadons, baixes maternals i

paternals etc.

La senyora Josefina Ramis de CCOO agraeix la seva representació amb veu però
sense vot. Reivindica la seva presència a la Mesa com a representant sindical amb
veu i amb vot. Comenta que és molt necessari la construcció de Son Gibert i la
climatització de l'EI Molinar. Agraeix la comunicació de primera mà i reivindica
canals de comunicació oberts. Comenta si la representant del Consell Insular de
Mallorca pot donar informació referent al reglament per les escoletes
assistencials.

El senyor conseller Antoni Vera Alemany comenta que les guardaries assistencials
han tengut un plaç de 3 mesos per demanar l'acreditació pertinent al Consell

Insular de Mallorca. Només 40 centres han sol'licitat l'acreditació.

El senyorJuan Carlos Lorenzo (USO) comenta que representa un sindicat laboral i

que li agradaria rebre informació per millorar la infància 0-3.

El senyor Antoni Vives (ECIB) agraeix la participació a la Mesa. Comenta la
importància d'enviar la informació per als directors d'escoletes. Agraeix la

proposta d'obrir un nou termini extraordinari durant els propers mesos per a

centres educatius que no es puguin adherir a la xarxa complementària en aquest
termini extraordina ri.

La senyora Coloma Jaume (UGT) agraeix la feina tan important que es du a terme,
a més de la fluïdesa i la comunicació.

La senyora Catalina Cebrián (COAPA) agraeix la creació de la Mesa i els espais de
comunicació des de Conselleria amb les famílies. Assenyala que encara ens queda

feina per fer com: la climatització i obertura d'espais públics escolars, creació de
places publiques, mantenir ajuts de menjador i ajuts a infants NEE i greument
afectats. Destaca també que tenim 3.500 infants a guarderies i aquest tema
s'hauria de regular fent feina urgent respecte a la protecció d'aquests infants.
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La senyora Mercedes del Pozo ( UNICEF) agraeix la fluÏdesa de la comunicació i la
feina que està fent I'IEPI aquests darrers anys. Està d'acord amb que la gratuitat a
tot el cicle implica la responsabilitat de vetllar per als recursos i mirar les
particularitats de cada centre, mirar la solució més adequada. Agraeix l'obertura
d'un termini extraordinari per aquestes escoletes que encara no s'han pogut
adherir a la xarxa complementària. El ajuts donen l'oportunitat per creació de
noves places, sobretot en aquells municipis a on no n'hi ha.

El senyor Ventura Blanch agraeix la participació a la Mesa i puntualitza que els
ajuts de creació finançats en part per fons europeus només són per als centres de
xarxa pública.

La senyora Rosa Mas explica que la convocatòria20-24 era només per la creació
de places públiques i que s'ampliarà a 700 places. Després d'iniciar el procés de
gratuitat es posaran en marxa amb la creació de places.

El senyor conseller demana als representants del consells insulars quantes
guarderies tenen possibilitat de reconvertir-se.

La senyora Rosa Mas explica que es va fer una feina de revisió prèvia a les

convocatòries per part de I'arquitecte de I'IEPI i que moltes guarderies van decidir
no fer obra per reconvertir-se.

La senyora Mercedes del Pozo comenta que hi havia fons europeus destinats a

reduir la pobresa infantil d'infants de 0-3 anys que anaven dirigits a centres
públics.

El senyor conseller comenta dirigir-se al director general de Pressuposts, Antoni
Costa, per parlar deltema del Fons Europeus itrobar-ne una solució.

La senyora Neus comenta que es valorarà si al mes d'octubre s'obri un nou
termini per a l'adhesió a la xarxa complementària que dependrà del nombre de
centres educatius que ho sol.licitin.

El senyorVentura Blanch comenta si es poden unificar els criteris dels arquitectes
de la conselleria. IEPI no contempla poder entregar una declaració jurada
provinent de director del centre. També agraeíx la convocatòria i demana poder
participar dins la Mesa i rebre la informació de les patronals i normativa.

El senyorJosep Lluís Oliver comenta que l'objectiu del Document Marc era que els
infants tenguessin una educació de qualitat, requeriments de qualitat mínims.
Encara hi ha guardaries assistencials però qui vol té facilitats per adherir-se.
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La senyora Neus Riera emfatitza la importància del Document Marc.

La senyora Maria José Jiménez dona les gràcies, ànims i forces per tota la tasca a
fer. Seguim el full de ruta del Document Marc. Comenta que al Consell Insular
d'Eivissa no hi ha reglament aprovat i demana quina previsió de la situació tenen

La senyora Magdalena García (Consell Insular de Mallorca) comenta que en el
plenari del mes d'abril es va aprovar el reglament 0-3 (BOIB de21 de maig). Dins
el reglament s'estableix un plaç de 3 mesos per comunicar al Consell de Mallorca
que són guarderies assistencials i que es volen autoritzar. Hi ha un total de 47
guarderies interessades a Mallorca,45 al municipi de Palma, 1 al municipi de
Marratxí i 1 a Cala Millor. Quan acabi el termini per presentar les sol.licituds
començaran a fer feina. Primer de tot, s'ha de contactar amb el centre i si estan
interessats començar el procediment per acreditar-se com a CAL EI consell Insular
de Mallorca té una subvenció d'un milió d'euros per ajudar en l'acreditació i

autorització. La majoria no compliran i no es podran autoritzar. Tenen una
carència de 5 anys per poder autoritzar-se. El reglament especifica que han de
complir la majoria dels requisits.

La senyora Antònia Martínez (PIME) demana, que passarà amb aquests centres
que no compleixen els requisits?

El senyor conseller comenta que haurem d'esperar 5 anys

La senyora Magdalena García comenta que s'hauria de veure d'aquí 5 anys que
s'ha de fer.

La senyora del Pozo comenta que Unicef va participar en l'elaboració del
reglament que diu que tenen 5 anys per adaptar-se. S'ha de lluitar per la
desprotecció del menor i per al benestar del menor. La LOMLOE a les disposicions
transitòries prohibeix obertura de nous centres assistencials i que, per tant, no es
poden donar noves llicències.

El senyor conseller comenta que 47 centres han demanat autoritzar-se i com a

mínim aquest que es puguin autoritzar passaran a ser educatius.

El senyorJosé Lluís Picó representant xarxa complementària agraeix la convidada
i comenta que hi ha un total de 52 centres i de moment han demanat formar part
de la xarxa 12 centres més per al curs 23124. Hi ha un total de 62 centres a la
xarxa. Al mes de gener del curs vinent, hi haurà possibilitats de adherir-se a la
xarxa? Demana, a més, si I'horari de la gratuitat de primer cicle serà també de les

8:00h a les 14:00h isiaquestes quatre hores de gratuitat les ha de triar el centre.
Ho demana perquè el centres nous tenen dubtes en referència a si són les

famílies les que poden triar la franja horària.

C. del Ter, 16

07009 Palma

1e1.971 17 77 79

dgice.caib.es 8



lii!
G
o
I
B

La senyora Neus Riera comenta que el centre determina les hores de gratuitat
dins la franja de 8-14h. Confirma que el conveni per infants de tercer d'educació
infantil seguirà igual per els dos primers cursos del primer cicle d'educació
infantil.

La senyora Rosa Mas explica que és un finançament des del Govern en concepte
de sosteniment de les aules, independentment de si són mixtes o no. Agraeix,
també que s'hagi davallat la gratuitat a tot el cicle ja que ajuda a la seva gestió.
Comenta que la normativa permet un augment extraordinari de fins a un 1070 de
la ràtio de les aules, fet que permetrà ajustar els diners públics. La redacció del
nou model de conveni explicarà l'optimització dels recursos.

La senyora Francisca Roman, comenta la preocupació per les guardaries
assistencials. Demana si aquests doblers només són per ajudar a sol.licitar
autorització o per adaptar I'escoleta al reglament. També agraeix l'augment de
professionals per l'IEPI.

La senyora Magdalena García comenta que hi ha ajuts per les famílies quan està
tot regulat. Els ajuts són per a|2023.

El senyorJaume Reurer (Consell Insular de Menorca), agraeix la gratuitat a tot el

cicle. L'experiència del curs passat ens serveix per poder ajudar. Reivindica poder
augmentar aquestes 4 hores de gratuitat. El Consell Insular de Menorca va dur a
terme una inversió pròpia per poder cobrir aquest horari. Proposa a

l'administració la implantació de salaris bàsics i reglaments interns. La

contractació externa cada vegada és més complicada i s'hauria de trobar una
possible solució,

La senyora Neus Riera comenta que exclusivament seran 4 hores. Explica que la
normativa estableix que l'infant no pot estar més de 4 hores sense gaudir d'un
àpat complet i, per això, no es contempla l'ampliació de la gratuitat més enllà de
les 4 hores.

El senyorJaume Reurer, agraeix al senyor conseller el projecte de climatització a

les aules amb el suport de fons Europeus.

La senyora Maria Camps Sintes agraeix en primer lloc, la continuitat de la direcció
de I'IEPI i del personal. Agraeix també, la informació i que a la convocatòria
extraordinària de la Mesa hi hagi més membres convocats. Està d'acord en que és
una molt bona notícia el fet de la universalitat i que s'ha estès a tot el cicle. Hi ha
bona voluntat però tenim interrogants. Quins infants hi poden accedir? Està clar
que si tota l'etapa serà gratuita, les famílies incrementaran les sol.licituds. L'oferta
a Menorca és doble però a Mallorca i a Eivissa la regulació és necessària. No hi ha
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prou places educatives.
Com a societat i com administració hem de garantir places educatives per ésser
equitatius. Com a societat hauria d'esser un objectiu prioritari. Ha d'esser
I'objectiu estrella per compensar l'engrandiment de la xarxa 0-3. Quan la gestió és
externalitzada, que passarà quan els pagament es retardin. Quin tipus de xarxa 0-
3 volem? Incrementaran els centres de xarxa complementària i si a més a més hi
ha centres assistencials. Quin model volem? Ara per ara, incrementa la xarxa
complementària itambé incrementa la xarxa pública. En referència al prestigi
laboral , hi ha diferent estatus laborals. Tenen diferents salaris. En aquesta etapa
educativa han de tenir unes condicions dignes. El tema laboral de les
treballadores s'ha d'equilibrar la xarxa pública i la xarxa complementària. Si no es
per ara a mig termini.

El senyor conseller comenta a Maria Camps que ha explicat al principi de la reunió
que han convidat a dues forces sindicals de 0-3 igual que a dues patronals de la
xarxa que no formaven part de la Mesa. Creim convenient donar tota la
informació a tots els sindicats i patronals de 0-3.

La senyora Magdalena Garcia comenta que dels 47 centres que sol.licitin
acreditar-se ho podran fer pocs, només 2 o 3 centres. Adquireix el compromís de
fer feina amb aquest sentit. Com podem trobar mecanismes d'ajuts de
reconversió. En referència a quin model volem i de la diferència salarial: per cobrir
la gratuìtat a tot el cicle necessitam tant els de centres de xarxa pública com els

de xarxa complementària. Hem de contar amb tothom perquè necessitam les
places. Hi ha pobles sense escoletes de xarxa pública i xarxa complementària.
Aquesta Mesa és per arribar a consensos i acords. Acordar la major part dels
punts.

La senyora Maria Camps demana les dues hores més per Menorca. Facilitar la

tasca de les educadores i la conciliació de les famílies. Agraeix la feina a l'lEPI.

El senyor conseller explica que la Mesa de participació no s'ha ampliat, s'han
convidat com a membres amb veu però sense vot dos sindicats més i dos
répresentants patronals més. Quan es va crear la Mesa el criteri que es va seguir
va esser dos representants sindicals majoritaris que representin a la xarxa
d'escoletes 0-3.

La senyoraJosefina explica que els criteris haurien d'haver estat que formassin
pdrt de la Mesa de Participació 4 sindicats.

La senyora Cristina Costa del Consell insular de Formentera agraeix formar part
de la Mesa. Són conscients del reglament i estan treballant-hi des de l'àrea de
benestar. Agraeix la gratuitat i que les famílies es puguin beneficiar a partir
d'aquest setembre. Agraeix les 4 hores de gratuitat. Les famílies que tenen més
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necessitats tenen gratuìt la matinera i després de dinar.

El senyor conseller comenta que són conscients del retard del pagament i que per
aquest motiu s'ha reforçat la part de gestió econòmica.

La senyora Maria Isabel Reyes del Consell insular d'Eivissa agraeix la feina per
visualitzar el cicle i la feina que es fa per 0-3. Comenta que al setembre es

reuniran per donar resposta a les qüestions relacionades amb el reglament i que
a final d'any ho tendran enllestit.

El senyor conseller, comenta que el Servei d Autoritzacions es posarà en marxa.
Mirarem quines són els centres que falten. La voluntat es que s'autoritzin i

incorporar-les.

El senyor ToniVives ECIB comenta quin és el criteri tècnic de la Conselleria
d'Educació i Universitats que s'encarrega de l'autorització dels centres, perquè hi
ha projectes que s'autoritzen amb una declaració jurada que especifica que es

complirà la resolució i la normativa. En canvi a l'etapa de 0-3 el criteri es distint.
Demana que es pugui unificar. Al Servei d'Autoritzacions hi ha un criteritècnic que
no es correspon per igual a totes les etapes educatives.

El senyor conseller Antoni Vera comenta que aquest no és un tema per tractar a la
Mesa itanca la sessió a les 12:00h agraint la participació a tots els que formen
part de la mesa.

Acords

No s'han pres acords en aquesta sessió.

La secretària ViSt plau
E

Maria Isabel Llinàs March
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